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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Cui prodest – Kinek érte meg a kínai vakcina?" 

Miniszter Úr!

Brüsszelben elfogadták az oltási igazolásról szóló rendeletet, ami minden országot csak az ott is 
engedélyezett vakcinákkal beoltottak beutazásának engedélyezésére kötelez, egyébként az ottani 
hatóságok belátására bízza a döntést. Méltányos szabályozás ez, összhangban van az önök nemzeti 
szuverenitás-rögeszméjével is, az ellenzéki képviselők azonban jobb meggyőződésük ellenére sem 
szavazták meg, mert nem akarták, hogy a magyar polgárok az önök kínai vakcina-kalandja miatt 
legyenek kizárva az Európán belüli szabad mozgásból.

A Sinopharm vakcinát ugyanis az EU-ban rajtunk kívül sehol sem engedélyezték, valószínű hát, 
hogy az ezzel beoltott magyarok számos európai országba nem utazhatnak majd be, nem láthatják 
ott élő gyerekeiket, unokáikat. Az 5 millió adag akár 2,5 millió magyart is megfoszthatna a szabad 
utazás jogától, ám szerencsére kiderült, hogy a védettséghez harmadik oltás is szükséges lehet, így 
számuk 1,7 millióra csökkent.

Önök azonban arról is gondoskodtak, hogy azok se utazhassanak akadálytalanul, akik a kínai 
vakcinát megúszták. A magyar oltási igazolvány ugyanis – ellentétben a rendeletben foglaltakkal – 
nem tartalmazza az alkalmazott vakcina adatait, azt tehát a Pfizerrel beoltott külföldre utazó 
magyarok is a kalapjuk mellé tűzhetik.

Önök tehát megrendeltek egy igazolványt a beoltottak számára – vélhetőleg egy Fidesz-közeli 
vállalkozótól és vélhetőleg jó drágán – aminek a Hegyeshalmon túlra vagy a hét szomszédos ország
közül ötbe utazni kívánó magyarok semmi hasznát nem veszik. A Sinopharm megvásárlása azonban
még inkább megérte, legalábbis a közvetítő cég és annak csendestársai részére. Azok viszont, akikre
önöknek sikerült is rátukmálniuk, jó eséllyel hosszú időre lemondhatnak külföldön élő rokonaik 



meglátogatásáról, netán a görög, horvát, olasz vagy spanyol tengerparti nyaralásról.

Ön szerint nekik is megérte?
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